



ARKTIS PROGRAMFÖRENING

VECKOMÖTE 6 DECEMBER 2021

ORDFÖRANDE: *Silvia Blomgren*

SEKRETERARE: *Fanny Eklund*

JUSTERARE: *Valm Behar*



Dokumentdatum: 2021-12-06

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnat kl. 12.07

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Ellen Almgren vald till ordförande

Fanny Erstam vald till sekreterare

Vilma Bobeck vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Inga tidigare handlingar har publicerats

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Wilma Karlsson, Vilma Bobeck, Ellen Almgren, Adrian Hultmark, Moa Håkansson, Fanny Erstam, Carolina Lund, Felix Jansson, Tova Kärrman
Medlemmar: Karin Drake

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Vice ordförande

- Ekonomiansvarig

- ABF



Dokumentdatum: 2021-12-06

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

- Verkar som att alla fått tillgång till sina studiecirklar och kan därmed börja att fylla i dem.
- programtröjor
 - Har fått en offert på en tröja och där fick vi 20% rabatt. Det skiljer 10kr mellan de olika tröjorna. Filerna vi skickat fungerar inte att trycka ifrån så detta måste kollas vidare på.

- **Utbildningsansvarig**

- **Eventansvarig**

- **Resansvarig**
 - Marknadsföring för ice-hotel planeras släppas snart, Felix kollar vidare på detta.

- **Näringslivsansvarig**
 - Svarat på mail om anmälan till pepparkakhustävlingen. Jobbar med att boka in lunchföreläsningar till våren.

- **Informationsansvarig**
 - Arktispub, pepparkakhustävling, andra advent
 - Har marknadsfört allt på instagram och facebook.

- **Administrationsansvarig**

§ 10. DISKUSSION

- Onsdagspub (Felix)

Vad behöver göras?

- Lekar behöver förberedas. Vi planerar för quiz i pappersform, alla kommer på minst en fråga var.

- handlingar (Moa)

Påminnelse om att handlingarna måste ut senast idag

- Dem är färdiga förutom att vi inte fått svar från revisorn.

- Biblioteket (Fanny)



Dokumentdatum: 2021-12-06

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

Är det någon som har svarat på mailet om att de ville ha ett möte med oss?

- Tova kollar vidare på det.

- Eventansvarig (Ellen)

Förslag till lösning när Vilma går av

- Ett förslag är att rösta in Karin Drake som eventansvarig istället för Vilma.

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

§ 12. BESLUT

§ 13. NÄSTA MÖTE

13 december kl. 12.00. Fysiskt möte i något klassrum.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl. 12.54